
 

m
e
m

o
 

 

 

 

 

Totaal aantal pagina’s: 2  

Pagina 1 

 

 

 

Aan:  Raad van gemeente Weert  

Van: A.A.M.M. (Jos) Heijmans  

Onderwerp: Extra informatie mbt Masterplan 

Informatie architectuur 
Datum: 27-09-2016 

Zaaknummer (Z/16/023863):  CONCEPT 

 

 

Geachte raadsleden, 

 

In navolging van de commissievergadering van 20 september jl. wil ik u middels deze nota 

informeren over het Masterplan Informatie architectuur.  

 

Financiën 

In bijgevoegd overzicht vindt u de stand van zaken rondom het Masterplan Informatie 

architectuur. Conform het Masterplan informatie architectuur is in dit overzicht weer de 

relatie gelegd tussen de aanbevelingen opgetekend in het rapport van Telengy en de te 

behalen resultaten. Aanvullend aan deze resultaten vindt u de voortgang, in welke mijlpaal 

deze behaald is en/of wordt en de begrote en/of gerealiseerde kosten.  

 

De gerealiseerde kosten voor het onderdeel programmamanagement zijn hoger 

uitgevallen dan begroot. Dit is het gevolg van de gewenste  ondersteuning  aan de 

kwartiermaker van ICT NML alsook om het masterplan conform planning uit te kunnen 

voeren. Voor deze gemaakte meerkosten dient nog een interne en externe verrekening 

plaats te vinden met ICT NML.  

 

Samenwerkingen met derden 

Om het Masterplan Informatie architectuur conform planning uit te kunnen voeren zijn we 

afhankelijk van derden. Indien derden niet in onze planning mee kunnen zal overwogen 

moeten worden of de vertraging acceptabel is, een alternatief gerealiseerd dient te 

worden, etc. (incl. de eventueel daaraan verbonden (meer)kosten. De aan u 

gepresenteerde planning in het projectplan voor mijlpaal 2 is reeds afgestemd met derden 

en is vooralsnog uitvoerbaar conform planning.  

 

Stand van zaken cocreatie 

Zoals aangegeven  in het masterplan werken we op verschillende onderdelen samen met 

leveranciers  naar het gewenste eindresultaat. De afgelopen maanden hebben in het teken 

gestaan van het aanbestedingstraject rondom het nieuwe zaaksysteem Djuma. Op 1 juni 

hebben we hier officieel opdracht voor gegeven. Dit relatief nieuwe zaaksysteem gaan wij 

samen met de leverancier en andere gemeenten cocreëren. In ruil voor de kennis en 

expertise van onze mensen hebben wij een korting gekregen van 30% op de totale kosten 

voor de implementatie van Djuma. Door de inzet van onze mensen levert die cocreatie ons 

niet alleen een voordeliger implementatietraject op, maar ook een systeem dat voldoet 

aan de manier van werken zoals wij dat willen. Om u een vergelijking te geven, de 

afgelopen drie jaar hebben wij ruim €600.000,-- uitgegeven aan ons huidige zaaksysteem 

en gaan wij €170.000,-- betalen voor Djuma in een vergelijkbare periode.  

 

Naast de cocreatie die we hebben op het terrein van ons zaaksysteem, zijn we ook samen 

met andere partijen aan de slag om het applicatielandschap van de gemeente Weert te 

laten voldoen aan de in het masterplan genoemde GEMeentelijke Model Architectuur 

(GEMMA). We realiseren een oplossing die ervoor moet gaan zorgen dat we een generieke 

DigiD-oplossing hebben, waardoor we niet steeds bij iedere nieuwe applicatie kosten 

moeten betalen voor DigiD-aansluitingen en ook niet voor iedere applicatie apart ge-audit 



 

 

moeten worden. Deze cocreatie vindt plaats samen met softwareleveranciers en ook 

LOGIUS (onderdeel van min. BZK en verantwoordelijk voor de juiste werking van de 

DigiD-aansluiting).  

 

Informatieavond 

In de commissievergadering van 20 september jl. is u een informatieavond toegezegd. 

Een informatieavond waar geïnteresseerden meegenomen worden in de werkzaamheden 

die wij momenteel verrichten in het kader van de uitvoering van het Masterplan Informatie 

architectuur. De griffie zal u hiervoor een uitnodiging sturen.  

 

Maandelijkse rapportage 

Om u frequenter op de hoogte te stellen van de (financiële) voortgang van het Masterplan 

Informatie architectuur wordt u vanaf de cyclus van oktober maandelijks geïnformeerd 

middels het overzicht in de bijlage.  

 

Ik hoop u op deze wijze  juist te hebben geïnformeerd met betrekking tot het 

raadsvoorstel ‘Projectplan vervolg uitvoering Masterplan Informatie architectuur – fase 2’.  

 

Vriendelijke groet, 

 

Jos Heijmans 

  

 

 

 

 

 


